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De goede resultaten van GasTerra

Flames moeten meer zichtbaar

worden op de basketbalpleintjes in

Groningen. Dat zegt fractievoorzit-

ter Inge Jongman van de Christen-

Unie. De basketbalveldjes in Gro-

ningen zien er over het algemeen

niet uit, meent Jongman. Zo han-

gen de baskets te hoog en ontbre-

ken de netjes. Jammer, meent ze,

want de goede resultaten van Fla-

mes zouden jongeren kunnen in-

spireren tot sportieve daden. Maar

dan moeten de veldjes wel goed

zijn. De ChristenUnie wil dan ook

dat de gemeentemet de veldjes aan

de slag gaat.


